
THE HIGHWAY TRAFFIC ACT
(C.C.S.M. c. H60)

**Vehicle Forfeiture (Driving Offences)
Regulation, amendment**

Regulation 183/2005
Registered December 14, 2005

Manitoba Regulation 200/2002 amended
1 The *Vehicle Forfeiture (Driving Offences) Regulation, Manitoba Regulation 200/2002*, is amended by this regulation.

2 Subsection 4(1) and the part of subsection 4(2) before clause (a) are amended by adding "or (25.1)" after "subsection 242.3(12)".

Coming into force

3 This regulation comes into force on the same day that section 4 of *The Highway Traffic Amendment Act, S.M. 2005, c. 31*, comes into force or the day that it is registered under *The Regulations Act*, whichever is later.

CODE DE LA ROUTE
(c. H60 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la
confiscation de véhicules (infractions au Code
de la route)**

Règlement 183/2005
Date d'enregistrement : le 14 décembre 2005

Modification du R.M. 200/2002
1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur la confiscation de véhicules (infractions au Code de la route), R.M. 200/2002*.

2 Le paragraphe 4(1) et le passage introductif du paragraphe 4(2) sont modifiés par adjonction, après « paragraphe 242.3(12) », de « ou (25.1) ».

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur à la date d'entrée en vigueur de l'article 4 de la *Loi modifiant le Code de la route*, chapitre 31 des *L.M. 2005*, ou à la date de son enregistrement sous le régime de la *Loi sur les textes réglementaires*, si cette date est postérieure.